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Rada Miejska w Krobi 
 

Protokół nr XXV/2020 

XXV Sesja w dniu 24 września 2020 r.  

Obrady rozpoczęto 24 września 2020 r. o godz. 17:10, a zakończono o godz. 17:40. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych, 1 nieobecny Lech Bem. 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 

Obecni: 1. Mariusz Duda  

2. Jerzy Gałęzewski                                                                                                                                                          

3.Sławomir Gembiak  

4. Grzegorz Jesiak  

5. Patrycja Kapała  

6. Jan Mikołajczak  

7. Roman Olejniczak  

8. Izabela Pazoła  

9. Mariusz Ruta                                                                                                                               

10.Genowefa Skrobała 

11. Renata Szulc 

12. Marian Toporowicz  

13. Hieronim Urbański  

14. Leszek Włodarczyk 

Nieobecny: Lech Bem,  

 

Ponadto w sesji uczestniczyli :                                                                                                                             

1.   Michał Listwoń - Zastępca Burmistrza                                                                                                       

2.   Damian Walczak - Skarbnik Gminy                                                                                                                 

3.   Sebastian Czwojda - radca prawny                                                                                                                                                                                                                                

4.   Zaproszeni goście.                    

2. Przedstawienie porządku obrad. 
 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

niezabudowanych.  

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/100/2015 Rady Miejskiej 

w Krobi z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie wprowadzenia  na terenie gminy Krobia opłaty 

targowej oraz określenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/148/2019   Rady 

Miejskiej    w  Krobi  z  dnia  18 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krobia  na lata 2020 – 2030. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 

2020.  

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zakończenie.           



2 
 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości niezabudowanych. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej. Pozytywną opinię komisji                       

o projekcie uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

Głosowano Uchwałę Nr XXV/200/2000 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 września                    

2020 r. w sprawie: wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości niezabudowanych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz Jesiak, Patrycja 

Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Mariusz Ruta, Genowefa 

Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Hieronim Urbański, Leszek Włodarczyk                 

NIEOBECNY (1) Lech Bem 

 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/100/2015 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie wprowadzenia na terenie gminy 

Krobia opłaty targowej oraz określenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej                    

i sposobu jej poboru. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej. Pozytywną opinię komisji                    

o projekcie uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

Głosowano Uchwałę Nr XXV/201/2000 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 września                    

2020 r. w sprawie: zmiany uchwały Nr XIII/100/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 

listopada 2015 r. w sprawie wprowadzenia na terenie gminy Krobia opłaty targowej oraz 

określenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz Jesiak, Patrycja 

Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Mariusz Ruta, Genowefa 

Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Hieronim Urbański, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNY (1) Lech Bem 

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/148/2019                   

Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2020 – 2030. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej. Pozytywną opinię komisji                    

o projekcie uchwały przedstawiła Wice Przewodnicząca Komisji Budżetu.  

Głosowano Uchwałę Nr XXV/202/2000 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 września                    

2020 r. w sprawie: zmiany Uchwały Nr XVII/148/2019 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                      

18 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia 

na lata 2020 – 2030.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz Jesiak, Patrycja 

Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Mariusz Ruta, Genowefa 

Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Hieronim Urbański, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNY (1) Lech Bem 

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 
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Krobia na rok 2020. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej. Pozytywną opinię komisji                    

o projekcie uchwały przedstawiła Wice Przewodnicząca Komisji Budżetu.  

Skarbnik Gminy:  W dziale 800 zwiększenie wydatków dotyczy wydatków na wykonanie 

łącznika, który będzie łączyć ul. Poniecką z ul. Ogrodową w Krobi. W dziale 700 

dokonujemy zwiększenia między innymi na wykonanie przydomowej oczyszczalni ścieków, 

na remonty w naszych lokalach socjalnych i komunalnych.  W dziale 710 zmniejszamy 

wydatki na plany zagospodarowania przestrzennego. W dziale 750 dokonujemy zwiększenia 

między innymi na opłaty za serwer SMS oraz na wyposażenie, które być może nie będzie 

musiało zostać zakupione na utworzenie Centrum Usług Wspólnych. Jak państwo wiecie 

zdecydowaną większość mamy zamiar przenieść z jednostek obsługiwanych dzięki temu, że 

jest mocno obniżony WIBOR. Zmniejszają się koszty obsługi długu, dlatego zmniejsza około 

1 00 000 zł. Zmieniamy plan rezerwy oświatowej, dokonujemy kilku zmian w dziale 801 

czyli w oświacie głównie. Odnośnie przedszkoli taka dosyć istotna zmiana i zwiększenie o 20 

000 zł, a dotyczy to propozycji pani dyrektor zakupu systemu wideodomofonu w przedszkolu 

samorządowymw Krobi - w budynku przy ul. Kobylińskiej. Zakupiony system wideo 

domofonów ułatwi komunikację rodziców, którzy przyprowadzają albo odbierają swoje 

dzieci z pracownikami przedszkola, w tym trudnym na pewno i dla dzieci dla rodziców i dla 

pracowników czasie.  Zmniejszono również wydatki na tzw. wsad do kotła, jest to związane 

ze zmniejszeniem dochodów za żywienie w dziale 852. W dziale 855 dokonujemy zmiany w 

wyniku zmiany w planie dotacji. Jeszcze jedna zmiana dotycząca dotacji, którą dostaliśmy - 

ponad 50 000 zł, Oczywiście środki te już były wcześniej na podstawie umowy 

zarezerwowane na projekt „Posiłek w domu i w szkole”, dawniej dożywianie dzieci. W dziale 

900 przenosimy środki na podstawie wniosków funduszu sołeckiego czy zebrania wiejskiego 

Chwałkowa na modernizację remizy w Chwałkowie, dokonujemy również zmian w funduszu 

sołeckim. Zgodnie ze specyfikacją wykazaną państwu w uzasadnieniu i tak jak mówiłem 

deficyt budżetowy zwiększa się o kwotę 700 000 zł natomiast nie zwiększa to naszych 

potrzeb pożyczkowych, wręcz przeciwnie myślę, że w skali tego roku budżetowego 

wyemitujemy mniej tych obligacji niż wcześniej planowaliśmy. 

Głosowano Uchwałę Nr XXV/203/2000 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 września                    

2020 r. w sprawie: zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2020. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz Jesiak, Patrycja 

Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Mariusz Ruta, Genowefa Skrobała, Renata 

Szulc, Marian Toporowicz, Hieronim Urbański, Leszek Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Izabela Pazoła 

NIEOBECNY (1) Lech Bem 

 

7. Wolne głosy i wnioski. 

Sławomir Gembiak : Panie przewodniczący, panie burmistrzu, szanowni państwo. Proszę                 

o wyjaśnienie rzeczy, która dotyczy zamiany nieruchomości, działek w Pudliszkach                  

i tematu pojawieniu się nowych działek. Na jakim obecnie jest etapie i jaki status jest obecnie 

dla budowy stadionu w Krobi? Czy ta sprawa jest przyspieszona czy ona                                                   

jest na etapie jakiegoś rozwoju? Proszę o krótkie wyjaśnienie.                                                                                                      

Z-ca Burmistrza : Szanowni radni, oczywiście element zamiany gruntów, który państwo 

dzisiaj podjęli, jest jednym z elementów, które mają doprowadzić do finalizacji przejęcia 

gruntów niezbędnych pod budowę stadionu. Jest to także narzędzie, w którym kierunku 

zmierzamy. Natomiast dzisiaj jest za wcześnie, o czym wielokrotnie informowaliśmy, aby 
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deklarować konkretne terminy, ale miejmy nadzieję, że ta perspektywa będzie mogła być 

określona.     

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda:                                                                                  
Dziękuję panu burmistrzowi. Czy ktoś jeszcze z państwa radnych chciałby zabrać głos? Czy 

ktoś państwo z sali chciałby zabrać głos?  

Zastępca Burmistrza Michał Listwoń:                                                                                                      

Szanowni państwo chciałbym przekazać informację, ponieważ nie wiadomo kiedy po raz 

kolejny się spotkamy. Informacja ta jest do państwa, ale za państwa pośrednictwem również 

do mieszkańców, a  dotyczy przebudowy ulic Szkolnej, Ogród Ludowy, prof.                              

J. Zwierzyckiego, Placu Kościuszki w Krobi.  Być może do niektórych z państwach dotarła 

informacja, że jest wybrany wykonawca na przebudowę sieci gazowniczej oraz wykonanie 

przyłączeń. Mam informację, że prawdopodobnie pojawi się już na placu budowy, być może 

w przyszłym tygodniu. Jesteśmy na etapie, ostatnim etapie, można powiedzieć finalizacji, 

podpisania umowy z wykonawcą na przebudowę tej drogi, także przede wszystkim 

informacja jest taka, że będziemy mieli do czynienia z pewnie poważnymi utrudnieniami. 

Oczywiście będziemy na bieżąco mieszkańców informować o przebiegu zadania, za 

pośrednictwem naszych nośników informatycznych, strony internetowej Facebooka. Jednak 

już państwa chcielibyśmy prosić dzisiaj i wszystkich mieszkańców o wyrozumiałość, dla tego 

bardzo ważnego, istotnego z perspektywy naszej całej gminy można powiedzieć zadania 

przebudowy ciągu komunikacyjnego.  

 

8. Zakończenie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję  przygotowały,  

dziękuję  wszystkim za przybycie i zamykam XXV sesję Rady Miejskiej w Krobi.                                           

 

Sporządziła : 

Aurelia Sikorska  

 


